



與水同行環山跑 2024MACAO WATER RUN

家長或監護人同意書

Macao Water Run 2024 Parent/ Guardian's Consent Form

若參加者於 2024 年 11 月 24 日仍未年滿 18 歲，必須得到家長或監護人同意才可參加是次活動，請填妥以下家長或監護人同意書並於 2024 年 10 月 20 日或之前寄回本會。

本人同意_____ (參加者姓名) _____ (身份證號碼) 參加“與水同行環山跑 2024”，並聲明他/她身體並無任何疾病，令其不宜參加此項活動。“誠樸勤集”將不會負責任何因參加者的疏忽或健康或體能欠佳，而引致參加者於參加這項活動時的傷亡責任。

本人_____ (家長/監護人或“獲授權人”姓名)，乃參加者的 (關係)，已閱讀並同意瞭解並同意本同意書之所有內容。

Participant aged 18 before November 24, 2024 is required to present this form before October 20, 2023 after registration, which has been signed by the parents.

I agree to allow _____ (Participant's name) _____ (Macao ID Card No.) to participate in “Macao Water Run 2024” and declare that he/she does not suffer from any illness renders him/her unfit for the activity. “Sincere Simple Diligent Association” will not be liable for any injury or death, which the participant may suffer in this activity, if the cause of injury or death is due to his/her negligence or inadequacy in health and fitness.

I _____ (Name of Parent/ Guardian or Authorized Person), being the participant's (Relationship), have read and accepted the agreement above.

簽署
Signature _____

日期
Date _____

聯絡電話號碼
Contact Telephone Number _____